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Maastricht, 26 januari 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van VVD inzake defensie in Maastricht. 

 
Geacht college, 

 
Gezien de oorlog in Oekraïne, is bewustwording wederom ontstaan dat men in Europa niet vrij is van 
het kwaad oorlog. Als VVD vinden we de veiligheid van onze burger zeer belangrijk. Experts geven in 
meerdere landen, waaronder Nederland, aan dat de NAVO en ons leger terug moet van een leger dat 
met name in crisissituaties optreedt of uitgezonden wordt, naar een leger dat ook groot genoeg is 
voor oorlogsvoering om ons of onze bondgenoten te kunnen verdedigen. Op 24 januari stond in een 
NOS-artikel dat defensie daardoor ook weer meer fysieke ruimte nodig zal hebben in de toekomst. 
Zoals we allemaal weten is Nederland een dichtbevolkt land en de gemeente Maastricht heeft in het 
bijzonder zeer weinig vrij beschikbare ruimte. We hebben daardoor enkele vragen aan uw college: 

 
1. Bent u het met de VVD eens dat wanneer een beroep gedaan wordt op de gemeente om 

fysieke ruimte te vinden voor defensie dat men dat waar redelijk mogelijk moet inwilligen? 
2. Is bij het vertrek van defensie bij de sluiting van het Tapijnkazerne als militaire kazerne 

nagedacht over een mogelijke locatie bij terugkeer door de gemeente of defensie? 
3. Heeft Maastricht in de moderne tijd ook nog steeds een strategisch belang voor defensie 

zoals in de historie het geval was, is daardoor een inschatting te maken of een beroep op 
ruimte in de gemeente Maastricht mogelijk in de toekomst gedaan zal worden? 

4. Indien er een beroep gedaan zou worden op onze fysieke ruimte heeft u dan voldoende 
locaties in de gemeente waar u uit kunt putten om dit goed in te richten? 

5. U voert sinds relatief korte tijd een strategisch grondbeleid als college, we gaan ervan uit dat 
u nadenkt voor inpassing over bijvoorbeeld wonen, energie transitie, water en infrastructuur. 
Maar heeft u ook defensie in uw prioriteiten staan? 

6. Bent u het met de VVD eens dat de gemeente Maastricht een locatie achter de hand moet 
hebben en wanneer we die niet hebben moeten inventariseren wat mogelijk is? 

7. Bent u bereid na mogelijke inventarisatie om met het ministerie van defensie in overleg te 
treden en daarbij aan te geven dat Maastricht voor defensie (in de toekomst) een of 
meerdere locaties beschikbaar heeft? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Guiseppe Noteborn 

VVD 


